



بطاقة الصحة العامة للركاب القادمين PUBLIC HEALTH CARD FOR ARRIVING PASSENGERS



Under the International Health Regulations (IHR 2005) and the Egyptian Quarantine law, this Public Health Card is a mandatory document aimed to protect your health, Your information will help public health officers to contact you if you were exposed to a communicable disease. It is important to fill out this card completely and accurately.

Each passenger, including children must fill in this health card.

▪ In the last 14 days, have you had contact with any person who has been infected with COVID-19?
Yes No

▪ Which countries have you visited (full route) during the past 14 days?

▪ Have you had any symptoms such as(high fever – Cough sore throat– sniffes – Shortness of breath ?
Yes No

بموجب اللوائح الصحية الدولية (IHR 2005) وقانون الحجر الصحي المصري ، فإن بطاقة الصحة العامة هذه هي وثيقة إلزامية تهدف إلى حماية صحتك ، وسوف تساعد معلوماتك موظفي الصحة العامة على الاتصال بك إذا كنت قد تعرضت لأمراض معدية من المهم ملء هذه البطاقة بالكامل وبدقة.

يجب على كل مسافر ، بما في ذلك الأطفال ملء هذه البطاقة الصحية.

▪ هل كنت على اتصال بأي شخص مصاب بـ COVID-19 في آخر 14 يوماً ؟

نعم لا

▪ ما الدول التي قمت بزيارتها خلال 14 يوم الماضية ؟

▪ هل تعاني من اي اعراض مرضية مثل ارتفاع درجة الحرارة- سعال - احتقان في الحلق - ضيق في التنفس ؟

نعم لا

